
 

 

2022-05-03 

Minnesanteckningar Näringslivsrådet 
 

Tid: onsdag den 11 maj 14.30 – 16.00 

Plats: Havstornet, Rederigatan 2, Norrtälje 

Deltagare:  

Per Lodenius (C), ordförande 

Staffan Tjörnhammar (M), ledamot 

Robert Beronius (L), ledamot 

Ulrika Falk (S), ledamot 

Karl-Olov Jansson (S), ledamot 

Andrea Kronvall (SD), ledamot 

Camilla Rydstrand (MP), ledamot 

Anette Madsen, kommundirektör 

Benjamin Råd Vaher, Näringslivs- och etableringschef 

Daniel Klemserud, Näringslivutvecklare 

Ida-Maria Olofsson, Näringslivssamordnare 

Tomas Ackelman, NUAB 

Mats Rydborg, Väddönavet 

Ulrika Elmstajärn, Väddököpmannagrupp 

Boel Norman Högberg, Norrtälje handelsstad 

Daniel Sandström, Platschef Textilia Rimbo 

Peter Jansson, Företagslabbet och Nyföretagarcentrum 
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Per Nohr, Hallstaviksnavet 

Astrid Lindgren Pettersson, Frötuna-Rådmansö företagarförening 

Annika Ismarker, Ordförande i Freija Roslagens företagarkvinnor 

Ronnie Andersson, Nyföretagarcentrum 

Jörgen Larsson, Rimbobygdens företagarförening 

Mattias Ankar, Gräddö bygg 

Raymond Fernström, Görla Företagsby/TEBEX 

Mia Lewell, Företagarna 

Peter Grafström, Rimbo köpmannakår och Rimbo portalen 
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1. Öppnande av mötet 

Per Lodenius hälsar alla välkomna och förklarar mötet öppet.  

2. Presentation av syftet med mötet och dagens agenda 

Benjamin Råd Vaher presenterar syftet med dagens möte: 

• Hallstavik, ny företagarförening i kommunen presenterar sitt arbete 
• Presentera nya ordförande i företagarföreningar och företagare till 

näringslivsrådet 
• Ta upp inkomna svar från uppdraget som skickades i samband med 

kallelsen 
 

3. Hallstaviksnavet 

Per Nohr, ordförande i Hallstaviksnavet företagarförening informerar kring:  

 Styrelsen 

 Antal medlemmar 

 Medlemsrekrytering 

 HallstavikNavet är en plats att träffas för att skapa affärer, göra Hallstavik 
lite bättre och för att lära känna varandra. 

 En förening som vill skapa stolthet för bygden. 

 En av de viktiga uppgifterna för HallstavikNavet är också att vara 
kommunikationslänken till Norrtälje kommun. 

 Frukostträffar 

 Facebook och hemsida 

 Vill du vara delaktig i den resan att kunna påverka för att utveckla 
samhället? 

 Är du beredd att ta ansvar och vara delaktig i resan? 

 Vill du värna om bygden eller överlåta det åt andra? 

 Vilka instrument behövs för att lyckas, du kanske sitter på dom? 
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 Hur ser ditt samhälle ut i framtiden? 

 Vad vill medborgarna ha? 

 Vad skapar framgång? 

 Vi behöver stärka orten och skapa en kulturell förändring och hur agerar 
vi för att nå dit? 

 Att skapa en förändring i tankesättet kommer bli en viktig fråga för 
styrelsen. 

 Hur får vi fler medlemmar? 

 Visa upp framgångsrika företag som goda exempel. 

 Exacta presenterar sig den 19 maj 

 

4. Laget runt 

 

Mia Lewell, ordförande i företagarna Roslagen 

Mia informerar kring att företagarna arbetar för en nystart med nya träffar. Alla är 
välkomna som medlemmar i företagarna. Idag är det 142 medlemmar. 

Mia driver en fotograffirma i Norrtälje.  

 

Annika Ismarker, ordförande i Freija Roslagens företagarkvinnor 

Annika är ny ordförande i Freija – Roslagens företagarkvinnor. Freija startade 
1986, syfte att lyfta fram företagare som är kvinnor, förändrats. Idag är det drygt 
200 medlemmar. Ambition att växa och ta fram företagsfokuset.  

Annika driver en butik på tullportsgatan 1 med fokus på Roslagen.  

 

Mats Rydborn, Väddönavet 
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Många föreningar och företagare – hålla ihop. Söker arbetskraft.  

 

Ronny Ordförande, nyföretagarcentrum 

Två rådgivare – hur ska jag göra för att komma i gång. 8 500 företag i Norrtälje. 
Önskar att kommunen har bättre dialog och samråd med företagarföreningarna 
som besitter mycket kunskap och stora nätverk.  

 

Peter Jansson, rådgivare nyföretagarcentrum och företagslabbet 

Peter berättar att han arbetar med rådgivning nyföretagarcentrum och nu även på 
nystartade företagslabbet. På företagslabbet är det 11 företag som nu finns 
representerad. Rådgivare på plats som hjälper företagen, 3 månader.  

 

Daniel Sandström, Textilia 

Daniel är ny platschef för textila i Rimbo, tvättar kläder till vården. Har idag 120 
medarbetare.  

 
5. Återkoppling uppdrag 

Benjamin presenterar inkomna svar på enkäten som skickats ut i samband med 
kallelse till näringslivsrådet. Enkäten kommer fortsatt vara öppen att fylla i.  

Frågor/uppdrag som kom upp under näringslivsrådet:  

• Grovsopsorteringen i skärgården.  
• Kommunens förvaltningar behöver prata med varandra – mer dialog inne 

på kommunhuset. Framför allt mellan miljö- och hälsa och övriga 
förvaltningar. Vad beror detta på?  

• Staffan och Anette kommenterar kring ovanstående punkt. Kommunala 
stuprör är bland annat en konsekvens från pandemin. Anette har gett i 
uppdrag till alla förvaltningsdirektörer att aktivt arbeta för samverkan inom 
förvaltning och mellan förvaltningarna.  
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• Hur är det med bodarna i hamnen? Finns en arbetsgrupp inom 
kommunen för bodarna finns det en grupp som arbetar med, 
destinationshotellet.  

• Arbetar kommunen för torghandel? Näringsliv- och 
etableringsavdelningen har arbetat med att få i gång ”Farmers market”, 
däremot är det ingen som önskar vara med. Fortsätter att arbeta med 
detta i år.  

• Avgift för tillsyn – torghandlaren har inte råd att betala detta. Kan 
kommunen hjälpa till där?  

• Kommunens start efter valet. Projekt som rullar inför ett val behöver 
fortsätta i samma takt även efter val.   

• Önskas kontinuerlig dialog tjänstepersoner, politiker och 
företagarorganisationerna. Svårt att träffa tjänstepersoner idag.  

• Är Norrtälje kommun underbemannat? Hur jobbar Norrtälje kommun aktivt 
för att behålla kompetens inom kommunen? 

• Staffan och Anette kommenterar detta. Ja och nej. Inom vissa kategorier 
är det svårt att rekrytera och hitta resurser. Arbetar just nu med 
arbetsgivarvarumärket. Svårt att behålla för att man inte kan erbjuda den 
lön som närliggande kommuner i Stockholm kan.  

• Problematik att tjänstepersoner inte bor i Norrtälje.  
• Önskas bättre information ut till ut till invånarna.  
• Ställplatser – näringsliv- och etablering arbetar för att ta fram en lathund.  

 
6. Övriga frågor 

Daniel Sandström tar upp fråga kring personalplanering – att få in kompetent 
personal. Har kommunen någon koppling till högskoleutbildningar? Campus 
skräddarsyr tillsammans med företagare. Kommun har även kontakt och 
samverkan med gymnasiet. 

 
7. Nästa möte 

Torsdag den 13 oktober 14.30.  

Näringsliv- och etablering arbetar med att se över näringslivsrådets arbetssätt 
och representation. Har du några tankar? Återkoppla gärna dessa till Daniel 
(daniel.klemserud@norrtalje.se ) och/eller Benjamin (benjamin.rad-
vaher@norrtalje.se ).  

mailto:daniel.klemserud@norrtalje.se
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8. Avslutning 

Per Lodenius avslutar mötet och önskar alla en glad sommar.  
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